



WWW.IEXS.COM

Alamat : New Broad Street House,
35 New Broad Street, London, United Kingdom, EC2M 1NH

Telefon : 400 842 4229
E-mail : support@iexs.com





WWW.IEXS.COM

Kandungan

— Tentang IEXS 04-05	— Undang & Lesen / Keselamatan Dana 06-07	— Menampilkan 08-09
— Produk / Penyelarasan 10-11	— Akaun Standard 12-13	— Sistem Perdagangan 14-16
— Kehormatan 17	— Hubungi kami 18-19	



Syarikat ini ditubuhkan oleh sekumpulan profesional yang serupa pendirian, dengan pengalaman lebih dari 20 tahun di antara mereka. Kami mempunyai pelbagai sumber dan pelanggan dari serata dunia, pakar kami berminat untuk membina firma ini menjadi penyedia perkhidmatan perdagangan elektronik dan penyelarasan aset pelbagai terbaik.

IEXS, sebelumnya dikenal sebagai Integrated Exchange Securities (IEXS), adalah sebuah perusahaan jasa keuangan multinasional, yang didirikan oleh sekelompok pakar yang sejalan visi dengan pengalaman lebih dari 20 tahun. Kami menawarkan layanan perdagangan elektronik dan penyelarasan aset global. Perusahaan ini juga menjadi perantara dalam perdagangan saham, opsi, obligasi, forex, kontrak berjangka, dan dana.

IEXS LLC merupakan sebahagian daripada Kumpulan IEXS, kami mempunyai pejabat di London, Hong Kong, New York City, Dubai, Australia, Saint Vincent dan British Virgin Island. Kami menawarkan perkhidmatan penuh dalam sekuriti, pengurusan dana lindung nilai, pejabat keluarga, perantaraan, penjaminan insurans, tenaga, perlombongan, pendidikan, dan hartanah.

Matlamat kami adalah untuk menyediakan teknologi terkini kepada pelanggan kami untuk memastikan pengalaman terbaik dalam berdagang di pasaran kewangan dunia. Kami memberikan sokongan yang khusus kepada pelanggan kami, memastikan perdagangan tanpa masalah dan bantuan setiap kali diperlukan. Sertailah puluhan ribu orang yang sudah berdagang dengan IEXS di seluruh dunia, dan rasai standard tertinggi perdagangan dalam talian.

IEXS menyatukan solusi terkini ke dalam pelbagai produk dan perkhidmatan dagangan. Ia bertujuan untuk menjadi Sekuriti Pertukaran Terintegrasi, Penyelesaian Pertukaran Terintegrasi, Isyarat Pertukaran Terintegrasi.



IEXS LLC-SV

IEXS LLC (SV) – Registered office address at First St Vincent Bank Ltd Building, James Street, Kingstown, St. Vincent and the Grenadines, and the registration number is 282 LLC 2020.



Vision Integrated Exchange LTD -UK

VIEXS (UK) Hanya untuk Pelanggan Profesional - Vision Integrated Exchange LTD diatur oleh Otoritas Perilaku Keuangan (FCA) dengan nomor referensi 923324.



IEXS GLOBAL PTY LTD -AUS

IEXS GLOBAL PTY LTD (AUS) adalah dikendalikan dan diberi kuasa oleh Australian Securities and Investments Commission (ASIC), Nombor Lesen: 001301063.



SECURITIES COMMISSION OF THE BAHAMAS

IEXS GLOBAL LTD (BAH)

IEXS GLOBAL LTD. mempunyai alamat terdaftar di lantai 2, Unit C, Suite C, Nassau - Provinsi Baru, dan mempunyai lesen perniagaan yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan Bahamas dengan nombor lesen Tahun-20094341.

UNDANG & PERLESENAN

KESLELAMATAN DANA

✔ Dana Dipisahkan

To ensure the safety and security of your money, we use a segregated funds policy. This means that your money is stored separately from company funds. This ensures that your money is not being used as IEXS resources and does not fund our activities - it is only for your transactions. What does this mean for you? If IEXS is hypothetically befallen by some kind of misfortune, your money will still be safe, as it has nothing to do with IEXS's own finances.

✔ Deposit dan pengeluaran yang selamat.

Untuk melakukan deposit dan pengeluaran dana dari akaun sebenar, anda perlu mengesahkan melalui e-mel, jadi tiada sesiapa pun yang boleh mengakses akaun anda selain diri sendiri. Ini juga memerlukan anda menggunakan butiran pembayaran yang sama semasa melakukan deposit dan pengeluaran wang. Oleh itu, IEXS tidak akan memindahkan dana anda kepada pihak ketiga yang tidak dibenarkan dalam keadaan apa pun.

✔ Insurans akaun.

IEXS sentiasa memberi keutamaan kepada keselamatan dana pelanggan. Semua pelanggan yang berjaya membuka akaun di IEXS akan secara automatik mendapatkan insurans akaun sehingga USD 500,000 yang dijamin oleh Kumpulan Insurans Besso. Nombor Polisi B0595MN.

✔ Sijil SSL

Kami menggunakan sijil SSL untuk melindungi semua data yang anda masukkan di laman web kami. SSL, atau Secure Sockets Layer, adalah sebuah protokol yang membolehkan komunikasi yang selamat antara anda dan laman web kami. Melalui ini, peranti anda membina kepercayaan dengan pelayan kami berdasarkan kriteria unik yang membolehkan pelayan kami mengenal pasti apabila anda menghantar maklumat, atau apabila seseorang yang cuba menyebabkan kerosakan dengan berpura-pura menjadi anda, mengubah data yang sepatutnya anda hantar. SSL melindungi data anda dan akaun anda.

✔ Perlindungan yang canggih.

Alam teknikal IEXS dipantau 24/7 oleh pasukan yang khusus terdiri daripada jurutera keselamatan yang sangat profesional dan pakar-pakar teknikal. Kami telah menetapkan dan mengekalkan tahap perlindungan yang tertinggi, oleh itu, kehilangan data, kerosakan atau masalah teknikal yang lain sangat tidak mungkin berlaku.

✔ Kerjasama dengan bank-bank antarabangsa terkemuka.

Untuk meningkatkan keselamatan dana lebih lanjut, IEXS hanya menandatangani dana pelanggan di bank-bank terkemuka dunia (Barclays Bank British dan United Bank of Singapore).

MERANGKUMI

01

Pembekal likuiditi teratas.

IEXS menyediakan perkhidmatan broker dan pembersihan untuk saham, indeks (DE30, EU50, HK50 dan indeks pasaran lain), tenaga dan logam, pasangan mata wang di pasaran yang popular di dunia, serta akses terus ke bursa global utama dan likuiditi daripada bank kelas pertama.

02

Kadar transaksi dalam mili saat.

Kadar transaksi pelaksanaan dalam milisaat melebihi 90%. Apabila diperlukan ketepatan dalam milisaat, rangkaian latensi ultra rendah kami membolehkan anda memasuki dan keluar dari transaksi pada masa yang tepat.

03

Transaksi terbuka

Sekatan perdagangan terbuka sesuai untuk strategi perdagangan yang pelbagai (termasuk perdagangan dengan kekerapan tinggi). Dengan bantuan perdagangan automatik, strategi perdagangan anda dapat seiring dengan jadual perdagangan anda.

04

Tawaran terbaik terendah.

Menyaring tawaran terbaik dan terburuk dalam keadaan pasaran yang stabil dan mendapatkan harga terbaik melalui teknologi pertukaran multilateral kami, membolehkan anda dengan mudah menikmati kelebihan perdagangan.

05

Perlindungan baki negatif.

Pelanggan runcit mendapatkan perlindungan baki negatif untuk meningkatkan transaksi anda, dan sistem pengurusan risiko kami memastikan kerugian pelanggan runcit tidak melebihi pelaburan permulaan. Jika baki menjadi negatif selepas taptengahan kerugian, IEXS akan menanggung jumlah yang berkaitan dan mengembalikan baki akaun kepada sifar.

06

Isyarat perdagangan dan perdagangan salinan.

MetaTrader 4 secara automatik dapat menyalin transaksi pedagang lain. Pilih penyedia anda, langgan kepada signal, dan biarkan terminal anda menyalin transaksi daripada penyedia.

Pasaran mata wang.

Pasaran pertukaran asing dibuka 24 jam sehari, 5 hari seminggu. Ia adalah pasaran terbesar dan paling cair di dunia, dengan jumlah dagangan harian melebihi 4 trilion dolar Amerika Syarikat, melebihi mana-mana pasaran berdasarkan transaksi.

Indeks.

Indeks adalah bentuk CFD yang paling popular. IEXS mempunyai pelbagai indeks global untuk dipilih, termasuk Indeks S&P 200 Australia, Indeks FTSE 100 UK, E-mini S&P 500 Amerika Syarikat, dan Indeks DJIA Amerika Syarikat.

Logam dan tenaga.

IEXS menyediakan cara yang fleksibel dan mudah untuk mengambil bahagian dalam beberapa transaksi komoditi yang paling popular di dunia, termasuk tenaga dan logam, semuanya dalam platform perdagangan MetaTrader 4/5 anda.

Saham.

CFD saham IEXS membolehkan pedagang untuk berdagang syarikat-syarikat paling popular di dunia, dengan perdagangan lebih daripada 30 CFD saham syarikat besar, dengan kelajuan pelaksanaan yang cemerlang dan penetapan harga eksklusif dan padat.

Mata wang digital.

Menyediakan pelbagai CFD untuk mata wang digital (Bitcoin, Ethereum, Litecoin, Ripple) berbanding dengan dolar AS, menawarkan pelabur pelbagai produk dan pengalaman.

PRODUK

PENYELARASAN





IEXS AKAUN STANDARD

Sebagai akaun perdagangan, akaun standard IEXS mempunyai banyak fungsi dan kelebihan, sesuai untuk pelabur pemula hingga pedagang profesional yang paling berpengalaman.

Pertukaran tradisional mempunyai banyak sekatan kepada pelabur, seperti keperluan modal yang tinggi dan yuran komisen yang tinggi. Tetapi industri perdagangan margin moden telah berubah. IEXS memperketatkan lagi standard industri untuk menyediakan pengalaman perdagangan yang hebat kepada pelanggan IEXS.

Platform perdagangan	MT4/5	Peraturan perdagangan akaun	STP
Mata wang akaun	USD	Penyebaran akaun	Mulai dari 1.7
Leverage tertinggi	1:800	Nisbah isyarat margin	100%
Deposit minimum	200USD	Nisbah kerugian henti margin	50%
Yuran komisen	—	Jumlah kedudukan maksimum produk tunggal tidak terhad	
Jumlah minimum lot perdagangan	0.01 lots	Bilangan tertinggi lot yang tertunda	100 lots
Jumlah lot tertinggi dalam satu	100 lots	Kedudukan keseluruhan tertinggi	tidak terhad

Metatrader 4

Lakukan transaksi di mana

Platform perdagangan elektronik MetaTrader adalah perisian perdagangan yang paling popular di dunia pada masa ini, dan sesuai untuk kedua-dua pedagang baru dan berpengalaman. Ia dipercayai oleh pedagang individu serta broker pengenalan besar dan institusi kewangan. Ia menyediakan alat perdagangan dan analisis yang sangat baik, dan cukup fleksibel untuk menyokong strategi perdagangan yang mudah dan sangat kompleks.



**INNOVATIVE
PROGRESSIVE
SUPPORTIVE**



MT4 Terminal

MetaTrader 4 adalah platform perdagangan yang lengkap untuk sebarang peranti mudah alih. Ia menawarkan semua yang anda perlukan untuk perdagangan yang berjaya: set lengkap pesanan, sejarah perdagangan, carta interaktif, analisis teknikal, dan pelbagai pilihan peranti mudah alih yang disokong.



MT4 Mobile

Aplikasi mudah alih MetaTrader 4 membolehkan perdagangan di pasaran kewangan melalui telefon pintar dan tablet yang berkuasa iOS dan Android. Fungsi yang ditawarkan pada versi mudah alih termasuk carta petikan interaktif, set lengkap perintah perdagangan, dan alat analisis yang paling popular, sangat serupa dengan versi desktop.



IEXS WebTrader

WebTrader adalah platform perdagangan dalam talian yang inovatif yang direka untuk pedagang baru. Dengan antara muka yang direka untuk kegunaan yang mudah, transaksi dalam talian begitu mudah. Tanpa perlu memuat turun atau memasang apa-apa, anda boleh berdagang dari mana-mana komputer di dunia yang boleh disambungkan ke Internet.



Metatrader 4/5 Lakukan transaksi di mana

Aplikasi mudah alih MetaTrader kami menggunakan pelbagai ciri terkini iPhone dan iPad, seperti pemutar pandangan dari landskap ke potret (cukup putar peranti). Aplikasi mudah alih MetaTrader juga menyediakan perdagangan dengan sekali klik, anda boleh menggunakan fungsi ini untuk menyesuaikan susun atur, carta lanjutan, dan analisis. Gunakan aplikasi mudah alih MetaTrader kami untuk mengalami fleksibiliti tanpa had tanpa mengorbankan kelajuan atau kualiti pelaksanaan.



Petikan masa nyata



Waktu perdagangan percuma



Tiga jenis carta



Carta interaktif



30 petunjuk teknikal



Pesanan perdagangan yang tersedia

KEHORMATAN KAMI

IEXS telah terus-menerus menerima pengiktirafan dan anugerah dari institusi yang berwibawa, menonjolkan kekuatan syarikat dalam keselamatan dana, asas perniagaan, dan perkhidmatan perdagangan, serta mencerminkan falsafah perkhidmatan syarikat yang berorientasikan pelanggan. Anugerah ini terutamanya mengiktiraf broker yang mencapai prestasi terbaik di peringkat global dan serantau, memberi ganjaran kepada syarikat yang menyediakan teknologi perdagangan terbaik, perdagangan dengan kos rendah, alat penyelidikan pasaran yang komprehensif, program pendidikan yang canggih, dan perkhidmatan pelanggan bertaraf dunia kepada pelabur atau pedagang.



Broker Fintech Forex Terbaik

Pada September 2021, IEXS dianugerahkan anugerah "Broker Fintech Forex Terbaik di Eropah untuk tahun 2020". Anugerah ini diberikan selepas analisis komprehensif terhadap syarikat-syarikat yang mencapai prestasi terbaik di pelbagai pasaran dan merupakan salah satu penilaian tahunan yang paling berwibawa dan berpengaruh dalam industri ini.



Broker Fintech Forex Terbaik-Asia

Pada Januari 2023, IEXS Securities telah memenangi anugerah pihak berkuasa industri - "Broker Fintech Forex Terbaik di Asia untuk tahun 2022". Kami menjadi jenama yang menonjol dalam pencalonan ini dengan teknologi perdagangan yang kompetitif dan perkhidmatan pelanggan bertaraf dunia.

HUBUNGI KAMI

Kami akan dilengkapi dengan pasukan sokongan pelanggan profesional yang sedia berkhidmat sepanjang masa, untuk menyelesaikan sebarang masalah untuk anda pada bila-bila masa.

New Broad Street House
35 New Broad Street
London
United Kingdom
EC2M 1NH

Telefon 400 842 4229

E-MAIL support@iexs.com